
195 Augmentatius i 
diminutius

En català hi ha diverses maneres d'expressar que una
cosa és més gran o més petita: es tracta dels sufixos
augmentatius i diminutius.

Els principals augmentatius són:

-às / -assa (al·lotàs, al·lotassa)
-ot / ota (ninot, ninota)

-arro / -arra (cotxarro, paretarra)
-íssim / -íssima (finíssim, finíssima)

Mentre que els principals diminutius són:

-et / -eta (al·lotet, al·loteta)
-ó / -ona (petitó, petitona)

Que conviuen amb altres sufixos menys comuns i
restringits, d’entre els quals hi trobam:

-í / -ina (caragolí, boirina)
-ol /-ola (estanyol, bestiola)

-el·lo / -el·la (petitel·lo, petitel·la)
-eu / -eua (animaleu, caseua)

-iu / -iua (polsiu, camiua)
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